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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 
angående 

Ändringsbudget för äldreomsorgen   

Nästa år kommer ett tillskott på 100-130 miljoner kronor att krävas för att 
TioHundra AB och sjukvården och omsorgen i Norrtälje kommun inte ska behöva 
göra stora nedskärningar. På budgetfullmäktige den 11 november 2019 fastslog 
Moderaternas främste företrädare att budgeten för KSON och omsorgen i Norrtälje, 
som då antogs av det moderatledda styret i Norrtälje kommun, inte räcker utan att 
man ”klart och tydligt ser att något mer behöver göras”. Socialdemokraterna undrar 
därför; 
 

- När kommer en ändringsbudget att antas för sjukvården och omsorgen i 
Norrtälje kommun? 
 
 

 
För Socialdemokraterna, 
 
 
Ulrika Falk 


